
CACINE-FÖRENINGEN

Protokoll fört vid Cacine föreningens styrelsemöte
20241003

Tid: 18.00-19.30
Teamsmöte
Deltagare: Gun Fransson, Ulf Fransson, Carina Nilsson, Carina Hjertberg-Gustavsson,
David Eriksson och Barbro Sundbäck-Davidsson

1. Ekonomi
Föreningen har skickat 35.000 kr till Cacine. Det är till de 60 elevavgifter föreningen
garanterat. Samt till den bibliotekstjänst föreningen beslutat att stödja .Pengarna
distribueras via Islands konsul i Bissau.

2. Cacineafton i Kulla kapell 11 oktober 19.00
Samling 18.00 i Kulla för förberedelser. Gun tar med äppelkaka, Ulf kaffe och te.
David bakar kanelbullar och Carina Hjertberg en mjuk kaka. Carin Nilsson tar med en
låda äpplen.

3. Nästa styrelsemöte
Torsdagen 6 Februari 2025 klockan 18.00.
Samling hos Gun
och Ulf på Sjögatan 2 i Nässjö

4. Årsmöte planeras till Lördagen 1 mars 2025
klockan 14.00 i Möcklamo missionshus.av hemsidan.

5. Senaste nytt från Cacine
Hälsningar från Valberto nyss hemkommen från två månader i Brasilien. De kraftiga
regn som fallit har spolat bort broarna på vägen till Cacine. Så Valbertos bil fick
återvända till Bissau.
Skolterminen har dragit igång som vanligt med 700 elever.

6. Övriga frågor
Stinsenloppisen där föreningen deltog inbringade 1000kr. Det var lite minder än
tidigare tillfällen. Dock fastslog styrelsen att det är viktigt att föreningen visar sig för
att väcka intresse.
14 november klockan 19.00 i missionskyrkan Nässjö, kommer föreningen att
medverka i ett närradioinslag.
NIF- Nässjö bandyklubb har valt att stödja föreningen med att låta intäkter från en
match tillfalla föreningen.Datum meddelas senare.Alla välkomnas.

Ulf Fransson ordförande Barbro Sundbäck-Davidsson sekreterare


